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»صدرالدین حجازی« همچنان در کما است
»صدرالدین حجازی«، بازیگر پیشکسوت سینما 
و تلویزیون که از مدتی پیش به بیماری مبتلا 

شده است، همچنان در کما است.
به گزارش ایرنا، سونیا شکیبا از نزدیکان 
ضمن  گفت وگویی  در  هنرمند  این 
اشاره به خبری که توسط برخی درباره 
بازیگر مطرح شده است  این  درگذشت 
در  همچنان  حجازی  )آقای(  کرد:  عنوان 
کما است. وی تاکید کرد: من الان دوباره به 
بیمارستان می روم ولی وضعیت وی تغییری نداشته 
است و همچنان در آی سی یو بستری است. پیش از این برخی از نزدیکان وی 
خبر از درگذشت این هنرمند داده بودند. وی چندی پیش نیز در گفت وگویی 
ضمن تاکید بر اینکه حال این هنرمند مساعد نیست گفته بود: مهم ترین 
مسئله این است که ایشان بیمار خاص محسوب می شوند و بیش از یک 
سال است که درگیر درمان هستند. در این مدت علی دهکردی، پژمان بازغی 
و فریبا کوثری به دیدار این هنرمند رفته و کمک هایی برای درمان این بازیگر 

پیشکسوت داشته اند.

فیلم سینمایی »ملاقات با جادوگر« به کارگردانی حمید بهرامیان به 
تازگی در سینماهای کشور اکران شده است. این فیلم سینمایی که در 
سال 1398 ساخته شد اولین تجربه بهرامیان در سینمای کمدی به 
حساب می آید که به قلم امیرمهدی ژوله نوشته شده و ژوله علاوه بر 
نگارش فیلمنامه، نقش اصلی »ملاقات با جادوگر« را نیز ایفا می کند 
که اولین تجربه این نویسنده و بازیگر در نقش اصلی یک اثر سینمایی 

به حساب می آید.
به گزارش ایلنا، در سال های اخیر فیلم ها و سریال های متعددی 
ساخته و نمایش داده شده اند که به پدیده »آقازادگی« پرداخته اند و 
بعضی از این آثار مثل »ژن خوک« سعید سهیلی آثاری کمدی هستند. 
امیرمهدی ژوله »ملاقات با جادوگر« را فیلمی کمدی و رمانتیک می داند 
اما این فیلم علاوه بر این به موضوعاتی چون »آقازادگی« و »فساد« 
می پردازد که از این منظر می توان »ملاقات با جادوگر« را یک کمدی 

سیاسی نیز دانست.
با امیرمهدی ژوله )نویسنده و  به بهانه اکران این فیلم سینمایی 
بازیگر فیلم( گفتگویی داشتیم که در ادامه مشروح این گفتگو را از 

نظر می گذرانید:
 ایده فیلمنامه »ملاقات با جادوگر« چگونه شکل گرفت؟

 ایده این فیلم متعلق به من نیست، در واقع از من خواسته شد 
که این فیلمنامه را که متعلق به پویا مهدوی زاده بود بازنویسی کنم که 
همین فیلمنامه هم بر اساس فیلمنامه »ماساچوست« پیمان عباسی 

نوشته شده بود.
جادوگر«،  با  »ملاقات  فیلمنامه  بازنویسی  مسئولیت  بر  علاوه 
کارگردان فیلم به من پیشنهاد داد که نقش اصلی این فیلم را هم بازی 

کنم.
با وجود اینکه بازنویسی فیلمنامه را برعهده داشتید اما در شوخی ها 
و لحظات کمدی فیلم کاملاً ردپای شما به عنوان فیلمنامه نویس دیده 

می شود.
این قصه که دختری از خارج می آید و آقازاده ای با او نقشه ای پیش 
می برد به نظرم از ابتدا در فیلمنامه پویا مهدوی زاده بوده. من فیلمنامه 
پیمان عباسی را کامل نخوانده ام اما از فیلمنامه او هم چند سکانس 
استفاده کرده ایم که سکانس فرودگاه از اثر او برداشته شده و برخی 
سکانس ها مثل صحنه بن لادن هم از فیلمنامه پویا مهدوی زاده آمده 

است.
وقتی فیلمنامه را خواندم، آقازاده ای در این اثر معرفی شده بود که 
نمونه اش را در فضای مجازی دیده ایم؛ کسی که خوش گذرانی هایی به 
سبک خودش دارد و همیشه در پارتی ها و مهمانی ها به سر می برد که 
در ادامه قصه فیلمنامه درگیر ماجراهایی می شد. من این کاراکتر را به 
یک آقازاده لوزر )بازنده( تغییر دادم چون احساس کردم که آقازاده هایی 
اینچنین زیاد دیده ایم و بهتر است شکل دیگری از این پدیده را ببینیم و 
از طرفی به نظرم مشکل فقط به آقازاده ها مربوط نیست بلکه پدرانشان 
هم به هر حال نقشی دارند و مدام آن ها را مورد انتقاد قرار دادن 
کافی نیست. در فیلم هم شاهد هستیم که پدر شخصیت اصلی است 
که کلاهبرداری می کند و در نهایت کلاهِ کلاهبردار بین المللی را هم 

برمی دارد.
در فیلمنامه پویا مهدوی زاده استادیوم آزادی را به فروش گذاشته 
بودند که من معتقد بودم فروش این استادیوم خیلی انتزاعی است 
و بهتر است از یک نمونه عینی و واقعی تر استفاده کنیم. وقتی قصه 
نمونه هایی مثل  به  تاریخ مرور می کردم  و  اخبار  را در  کلاهبردارها 
هم  او  که  رسیدم  بود،  فروخته  را  دادگستری  کاخ  که  کلاهبرداری 
همینطور دو مرحله ای کلاهبرداری کرده بود و ما هم از همین ایده 
استفاده کردیم و نفت را وارد ماجرا کرده و قصه ای با موقعیت پدر و 

آقازاده فیلم طراحی کردیم.
فیلمنامه به شکلی اساسی بازنویسی شد و تغییرات زیادی داشت که 
فکر می کنم به همین دلیل اسم من به عنوان فیلمنامه نویس در این 
فیلم مطرح شده است وگرنه نباید اسم من به عنوان فیلمنامه نویس 

مطرح می شد چون من بازنویسی آن را بر عهده داشتم.
 حدود پنج سال از ساخت »ملاقات با جادوگر« می گذرد. جامعه ما 
طی این چند سال با اتفاقات و تغییراتی همراه بوده، آیا این گذر زمان 

موجب کهنگی این فیلم نشده است؟
 این فیلم به نسبت جریان جدید کمدی کهنه است و نسبت 
به فیلم های کمدی حال حاضر سینمای ایران جنس شوخی هایش 
متفاوت است و شاید آن ریتم و ضرباهنگ سرسام آور را هم نداشته 
باشد وگرنه در مضمون هنوز آقاها و آقازاده ها همان هایی هستند 
که پنج سال پیش بودند، چین همان چین است، نفت هم همان 

نفت است و شرایط فروشش برای ما تغییری نکرده است.
اتفاقاً وقتی فیلم را می دیدم با خودم گفتم که فیلم شرایطی را به 
خاصی  شرایط  و  بفروشیم  نفت  نمی توانیم  ما  که  کشیده  تصویر 
داریم و عده ای تحریم ها را دور می زنند و این شرایط هنوز هم وجود 
دارد و مراوداتمان با چین هم هنوز همان شکل است و هنوز آقاها 
و آقازاده هایی داریم که از رانت و لابی به موقعیت رسیده و ارتزاق 

می کنند.
 بنابراین اگر امروز »ملاقات با جادوگر« را می نوشتید، همین اثر 

نوشته می شد؟
ً  اگر امروز این فیلمنامه را می نوشتم هم شکل دیگری نوشته   قطعا
میشد و هم شکل دیگری نقشم بازی می کردم. پس از این فیلم من 
بازیگری را بیشتر تجربه کردم، هم کار جدی و هم تئاتر مونولوگ بازی 
کردم و این تجربه برای نقش آفرینی در »ملاقات با جادوگر« تأثیر 

می گذاشت.
بازنویسی  را  جادوگر«  با  »ملاقات  فیلمنامه  دیگر  بار  یک  قطعاً 
می کردم چرا که فیلمنامه یک بار دیگر نیاز به کمدی نویسی دارد و 
باید شوخی های بیشتری داشته باشد. با این حال معتقدم که »ملاقات 
با جادوگر« فیلم آبرومندی است و کارگردان هم همین فیلمنامه را 

می خواست.
در این فیلم علیرضا خمسه ایفای نقش می کند که یک کمدین 
متخصص است، مانی حقیقی و هستی مهدوی بازیگران معتبری در 
سینمای جدی هستند و ترکیب بازیگران متفاوت از دیگر آثار کمدی 
است و چیدمان به شکلی نیست که با کمدی های آن مقطع تناسب 
داشته باشد. »ملاقات با جادوگر« هم اولین تجربه حمید بهرامیان در 
سینمای کمدی است و هم اولین تجربه من در ایفای نقش اصلی 
به حساب می آید، علاوه بر این »ملاقات با جادوگر« اولین فیلمنامه 
سینمایی است که من نوشته ام که البته با همکاری خانم آیه کیانپور 
نوشته شد و ایشان در ساختار اثر به من بسیار کمک کرد که در نگارش 
فیلمنامه »شیشلیک« هم با ایشان همکاری داشتم. با توجه به این 

مسائل به نظرم این فیلم اثر آبرومندی است.
 پس از این فیلم هم دیگر نقش اصلی هیچ فیلمی بازی نکردید.

با این وضعیت فروش فکر می کنم این اولین و آخرین فیلمی باشد که 
نقش اصلی اش را بازی کردم.

 انتظار ما برای فروش بیشتر بود اما فیلم در ماه محرم و صفر 
یا  نتوانسته اند  اثر  تولیدکنندگان  می رسد  نظر  به  که  شده  اکران 
نخواسته اند وقت دیگری به اکران این اثر اختصاص دهند و صرفاً اکران 
کردن برایشان در اولویت بوده است چراکه در این ایام قطعاً میزان 
فروش کمتر از زمان های دیگر است. مشکل اکران تنها به پخش مربوط 
نیست، علاوه بر ماه محرم و صفر، گرمای شدید تابستان، انتخابات 
ریاست جمهوری، فضای سیاسی کشور و التهاباتی که در منطقه و 
کشور ما به وجود آمده قطعاً در کمتر شدن میزان مخاطبان تأثیرگذار 
است و فکر می کنم »ملاقات با جادوگر« اصلاً در زمان مناسبی اکران 

نشد.
 انتخاب شما به عنوان بازیگر اصلی چقدر در طراحی شخصیت 

این کاراکتر تأثیرگذار بود؟
 وقتی آقای بهرامیان به من پیشنهاد داد که نقش اصلی این 
فیلم را بازی کنم دلیلش را پرسیدم و ایشان دلیلش را شباهت 
چشم های من به چشم های مادرش عنوان کرد که گویا مظلومیتی 
در چهره ام دیده بود. یکی از دلایل اینکه من تصمیم گرفتم آقازاده 
فیلم شبیه نمونه های معروف شده ای مثل ساشا سبحانی نباشد و 
فردی مظلوم و شکست خورده باشد این بود که خودم هم بتوانم 

این نقش را بازی کنم.
البته پس از نگارش فیلمنامه همه تلاشم را بکار بردم که شخص 
دیگری این نقش را بازی کند. من از جواد عزتی، سام درخشانی، 
مجید صالحی و پژمان جمشیدی خواستم که این نقش را بازی کنند 
اما شرایط مهیا نبود. حتی چند روز پس از فیلمبرداری هم از کارگردان 
خواستم که به جای من از یک کمدین استفاده کند چون من در این 
سال ها که تجربه فیلمنامه نویسی دارم کاملاً تأثیر یک کمدین را در بالا 
بردن سطح فیلم دیده ام اما آقای اعتباریان تأکید داشتند که این نقش 

به من می آید و من باید آن را بازی کنم.
 اینکه شخصیت اصلی که یک آقازاده است با همه آقازاده هایی که 
در ذهن ما نقش بسته اند متفاوت است به دلیل این بود که خودتان 
قرار بود نقشش را ایفا کنید یا خلق چنین شخصیتی برآمده از نگرش و 

نگاه شما نسبت به پدیده آقازادگی است؟
 در این فیلم مجرم شخصیت آقازاده نیست بلکه او هم به نوعی 
که  می گرفتم  نظر  در  باید  را  موضوع  این  من    ً قطعا است.  قربانی 

شخصیت اصلی برای اینکه من نقشش را بازی کنم، مناسب باشد؛ 
آقازاده های خیلی مطرحی که در فضای مجازی هستند ظاهر و شمایلی 

دارند که اصلاً شباهتی به من ندارد.
نکته دیگر این است که من نگاهی تحلیلی هم داشتم و معتقد بودم 
این نگرش که فقط به آقازاده ها فحش بدهیم، یقه آن ها را بگیریم و 
آن ها را انگل اجتماع بدانیم اشتباه است چرا که این افراد خانواده ای 
برای  موقعیت هایی  دارد  که  موقعیتی  واسطه  به  پدرشان  که  دارند 
فرزندش فراهم می کند و او هم از این موقعیت استفاده می کند و 
آقازاده هایی هم هستند که اصلاً از این موقعیت استفاده نمی کنند یا 
حتی با پدرشان در نگرش و سبک زندگی اختلاف دارند و نمی خواهند 

که راه و مسیر او را دنبال کنند.
علاوه بر این مسائل من سعی داشتم به این نکته هم اشاره کنم که 
فقط آقازاده ها را نقد کردن و مقصر دانستن راه درستی نیست و باید 
به این نکته هم توجه داشته باشیم و یک بار هم این مسئله را در نظر 
داشته باشیم که مقصر اصلی پدران این افراد هستند. همه این نکات 
باعث شد که آقازاده فیلم »ملاقات با جادوگر« اینگونه شود که امروز 

در این فیلم می بینیم.
گریم بن لادن مسئله ای است که در تبلیغات فیلم خیلی روی آن 
حساب شده اما در کلیت فیلم اینگونه به نظر می رسد که این سکانس 

فقط برای استفاده تبلیغاتی در فیلم اضافه شده است.
به نظر من این ایراد فیلم است و این تبلیغات اتفاقاً مخاطب را گمراه 
می کند. من به عنوان یک مخاطب وقتی پوستر »ملاقات با جادوگر« را 
می بینم تصور می کنم که گویا قصه مربوط به شخصیتی است که او را 
با بن لادن اشتباه گرفته اند و او دچار مخمصه ای شده که حالا باید خود 

را نجات دهد و احتمالاً جادوگر هم همان بن لادن است.
اصلاً قرار نبود از این سکانس استفاده شود، این سکانس مربوط به 
نسخه ای است که پویا مهدوی زاده نوشته و کارایی اش در فیلمنامه هم 
برای معرفی کاراکتر مانی حقیقی بود که می خواست نشان دهد او 
چه کلاهبرداری هایی کرده است که در نسخه نهایی به نظر من این 
سکانس اضافه بود و لزومی نداشت که از آن استفاده شود. وقتی 
در پوستر از آن استفاده شد ذهنیتی درباره جنس کمدی فیلم ایجاد 
کرد که مخاطب وقتی فیلم را می بیند انتظار ایجاده شده اش برآورده 
نمی شود. این پوستر گمراه کننده است و به نظرم به فیلم آسیب زده 

است.
البته باید بگویم که حال سینما چند سالی است که خوب نیست و 
مشکل فراتر از این است که بخواهیم بهانه هایی مثل پوستر را جدی 
بگیریم. برای این فیلم امیدواریم پس از محرم و صفر وضعیت کمی 

بهتر شود.
 آیا می توان »ملاقات با جادوگر« را یک کمدی سیاسی دانست؟

 نه، به نظرم »ملاقات با جادوگر« یک کمدی رمانتیک درباره 
پسری است که عاشق شده و به خاطر عشقش کارهایی که در زندگی 
انجام نداده را انجام می دهد و در این بین چیزهایی از دست می دهد و 

چیزهایی به دست می آورد.
اینکه شخصیت اصلی یک آقازاده سیاسی است فیلم را به اثر سیاسی 
تبدیل نمی کند. اگر قرار بود »ملاقات با جادوگر« اثری سیاسی باشد 
آقازاده بودن شخصیت اصلی مربوط  به  را که  این وجه ماجرا  باید 

می شود، بیشتر از این بسط می دادیم اما چنین قصدی نداشتیم.
 آیا با سانسور هم مواجه شدید؟

 بعید می دانم، چون فیلم چیزی برای سانسور شدن ندارد اما اگر 
فیلمنامه را دوباره می نوشتم قطعاً شوخی هایی به آن اضافه می کردم 
که شاید با سانسور مواجه می شد چراکه به نظر می رسد فیلم های 

اینچنین فروش چندانی ندارند.
با جادوگر« فیلمی آرام و معتدل است که می توانست  »ملاقات 

بیشتر به خط قرمزها نزدیک شود اما نگاه کارگردان اینگونه نبود و قطعاً 
بخشی از ماجرا هم به پتانسیل و ظرفیت من در مارکت و بازار فروش 

مربوط می شود.
با این حال فیلم مدتی متوقف بود، در وهله اول کرونا شرایط اکران 
را سخت کرد و طبق شنیده هایم عدم اکران »ملاقات با جادوگر« در 
دو سال اخیر به دلیل حضور مانی حقیقی در فیلم بود. نمی خواهم 
وزن سیاسی خارج از اثر به فیلم بدهم اما گویا در این مورد مشکلاتی 
وجود داشت که در نهایت فیلم پس از چند سال که از ساخت آن 

می گذرد اکران شد.
 به عنوان نویسنده از محصول نهایی رضایت دارید؟

ً ، حمید بهرامیان را خیلی دوست دارم و اعتمادی که به من   قطعا
کرد برایم بسیار ارزشمند بود. معمولاً فیلمساز برای اولین اثرش به 
سراغ بازیگران امتحان پس داده تر می شود ولی ایشان و آقای اعتباریان 

به من اعتماد کردند.
از طرفی »ملاقات با جادوگر« اولین تجربه سینمایی من در نگارش 
فیلمنامه بود که با خانم کیانپور آن را نوشتیم و برایم تجربه ارزشمندی 
بود. بازی کردن در کنار هستی مهدوی و مانی حقیقی نکته دیگری 
است که باید بگویم برایم اتفاق خیلی خوبی بود چون من از طرفداران 

مانی حقیقی و سینمای او به عنوان کارگردان هستم.
»ملاقات با جادوگر« فیلم آبرومندی است و از آن دست کمدی هایی 
است که می توان آن را با خانواده دید و شوخی هایی در آن وجود ندارد 
که این امکان را از بین ببرد. من به اشکالاتی که وجود دارد واقف هستم 
و معتقدم که فیلم می توانست شوخی های بیشتر و بالاتری داشته 
باشد، برخی سکانس های اضافی اش می توانست حذف شود و برخی 
سکانس ها که کنار گذاشته شده اند هم می توانستند به فیلم اضافه 
شوند اما در نهایت با وجود اینکه همه چیز در همه امور اعم از شرایط 
و زمان اکران و... می توانست بهتر باشد، معتقدم که »ملاقات با 
جادوگر« یک کمدی محترمانه است. این فیلم در زمان دولت دوازدهم 
ساخته شد، پس از پایان دولت سیزدهم اکران شد و این روزها هم 
شاهد استقرار دولت چهاردهم هستیم که اکران آن ادامه دارد. در 
کشوری که سرعت اتفاقات تا این حد بالاست همینکه این فیلم هنوز 
هم می تواند نظر مخاطب را به خود جلب کند به نظر من اتفاق خوبی 
فیلم داشتم و  این  برای فروش  بیشتری  انتظار  است؛ هر چند که 

امیدوارم در نمایش خانگی مردم بیشتر از این اثر استقبال کنند.
وقتی »ملاقات با جادوگر« اکران شد دقیقاً در بحبوحه گمانه زنی ها 
از  از اسرائیل بودیم و شرایط ملتهبی وجود داشت و  انتقام  درباره 
طرفی انتخابات ریاست جمهوری و روزهای پس از آن و گرمای هوا 
و مسائلی از این دست هم وضعیت را بدتر کرده بود. این فیلم، یک 
کمدی سیاسی نبود اما فیلمی کمدی بود که در بدترین شرایط سیاسی 

اکران شد.
قطعاً اگر فیلم همان زمان که ساخته شد بر پرده سینماها می رفت 
اتفاقات بهتری رخ می داد. حتی برای من هم شرایط متفاوتی وجود 
وجود  فرصت  این  و  داشتم  دیگری  هوای  و  حال  زمان  آن  داشت،  
داشت که حتی من پس از تجربه بازی در نقش اصلی یک فیلم مسیر 
حرفه ایم تغییر کند و جزو کمدین های نقش اصلی سینما شوم اما الآن 
اصلاً خودم هم چنین هدفی ندارم و به برنامه سازی و تولید اثر فکر 
می کنم. عدم اکران این فیلم حتی مسیر حرفه ای من را هم تغییر داد. 
من هم در تئاترهای پر فروش و خوب کار کردم و هم در سریال های 

ً  خیری ندیدم. پرمخاطب نقش نویسنده داشتم اما از سینما واقعا
 حتی تجربه بعدی شما »شیشلیک« هم با مشکل مواجه شده و 
سال ها از ساخت آن می گذرد اما هنوز خبری از اکران این فیلم نیست.
 خبری از »شیشلیک« ندارم و به عنوان فیلمنامه نویس هم کاری 
از دستم برنمی آید که برای فراهم شدن شرایط اکران این فیلم انجام 
دهم. آخرین بار با سرمایه گذار »شیشلیک« و محمدحسین مهدویان 
صحبت کردم و به نظر می رسد که اتفاق تازه ای برای اکران رخ نداده 

است.
به نظر من کسی حاضر نیست و دلش نمی خواهد هزینه اکران این 
فیلم را بدهد و همه از اکران »شیشلیک« ترس دارند. زمانیکه فیلمنامه 
این اثر را نوشتم، »شیشلیک« یک فیلم فانتزی بود و حالا هرچقدر 

جلوتر می رویم فیلم به واقعیت نزدیک تر می شود.
به  و  نوشته ام  را  آن  من  که  است  فیلمی  دقیقاً  »شیشلیک« 
ذهنیات من نزدیک است و رد من در آن پیداست و از ایده، طرح و 
فیلمنامه این اثر متعلق به من است؛ فیلمی که شبیه »قهوه تلخ«، 
»شب های برره«، »مرد هزار چهره« و دیگر آثاری است که من 
نقشی در نگارش آن ها داشتم و می توان به آن یک کمدی سیاسی 
گفت اما »ملاقات با جادوگر« یک کمدی رمانتیک سرگرم کننده 
است. باید منتظر باشیم تا مدیران جدید سازمان سینمایی مشخص 
شوند و ببینیم که آیا مدیریت جدید امکان اکران این فیلم را فراهم 
می کند یا خیر، پس از »شیشلیک« همه ما در همین کشور کار 
کردیم و از جای دیگری فیلمنامه این اثر را ننوشتیم و فکر می کنم 

بهتر است مسئولان نگاه بازتری به این فیلم داشته باشند.
»شیشلیک« فیلمی است که واقعاً عاشقش هستم ولی متأسفانه 
پس از چند سال هنوز اکران نشده و حتی این اتفاق هم بر سرنوشت 
گفتم  پیش تر  که  همانطور  گذاشت.  تأثیر  سینما  در  من  حرفه ای 
»شیشلیک« اثری است که می توانم فیلمنامه آن را مطلقاً اثر خودم 
بدانم و اگر این فیلم اکران می شد قطعاً نگارش چنین فیلمنامه هایی 
توسط من ادامه پیدا می کرد اما عدم اکران آن به نوعی من را هم در 

ادامه مسیر حرفه ایم در سینما دچار مشکل کرد.

امیرمهدی ژوله مطرح کرد

آقاهامقصرترازآقازادهها
امیرمهدی ژوله با اشاره به اینکه در »ملاقات با جادوگر« با آقازاده ای بازنده و متفاوت از کلیشه های رایج مواجه هستیم، تأکید 

کرد: به نظرم فقط انتقاد کردن از آقازاده ها نگاه درستی نیست و پدران این افراد مقصران اصلی هستند.

اگر قرار بود 
»ملاقات با 

جادوگر« اثری 
سیاسی باشد 
باید این وجه 

ماجرا را که به 
آقازاده بودن 

شخصیت اصلی 
مربوط می شود، 

بیشتر از این 
بسط می دادیم 

اما چنین 
قصدی نداشتیم

خبر

گفت وگو با مهدی سعیدی ـ هنرمند طراح 
و گرافیست

تابلوهایی که با حالت چهره شما 
تغییر می کنند!

این هنرمند بی قرینگی و قرینگی را در آینه ها به 
نمایش گذاشته است. انعکاس، خطوط، کنتراست 
و احساسات رمز این آثار است که مخاطب را به 

کشف یک راز پنهانی خواهد رساند. 
با ایسنا درباره  مهدی سعیدی در گفت وگویی 
آثاری که در نمایشگاه »انعکاس« در معرض دید 

قرار گرفته بود، سخن گفت.
سیاه  از  نمایشگاه  این  آثار  در  کرد:  اظهار  او 
مشق نویسی الهام گرفته شده، با این حال سعی 
کنم.  عمل  متفاوت  حروف  با  برخورد  در  داشتم 
آن  اجرای  بر  سعی  که  تفاوت هایی  جمله  از 
به  بود؛  متفاوت  متریال های  از  استفاده  داشتم، 
تعبیری سعی داشتم که روالی که تا به حال در 
به  و  شکسته  را  شده  اجرا  مشابه  نمایشگاه های 

شیوه ای تازه به اجرا بگذارم.
او با اشاره به نوع اجرای خود ادامه داد: خطوط 
بوم دوخته شده؛  روی  بر  قلم  در جهت حرکت 
همین امر سبب شده تا شکلی برجسته به خود 

گرفته و از حالت معمول خارج شود.
این هنرمند درباره به کارگیری هنرهای نوین در 
و  کرد  ارائه  توضیحاتی  نیز  »انعکاس«  نمایشگاه 
با بیان اینکه در این نمایشگاه به ویدیو آرت نیز 
توجه شده است، افزود: در کنار تمامی بخش های 
این نمایشگاه، شاید بتوان آینه را قابل توجه ترین 
نمایشگاه  این  آثار  در  شده  برده  کار  به  متریال 

دانست.
او با تاکید بر به کار بردن آینه در آثار خود گفت: 
این  نام  و  بود  نمایشگاه  این  متریال خاص  آینه 
نمایشگاه تحت عنوان »انعکاس« نیز برگرفته از به 

کارگیری آینه هاست.
اثر در نمایشگاه  سعیدی معتقد است که هر 
بدون آینه صرفا یک اثر آبستره محسوب می شود 
و از انعکاس این آثار بر آینه، شکل های مختلف 

چهره ی انسان نمایان می شود.
حالت های  دیگر  و  گریه  خنده،  داد:  ادامه  او 
احساسی صورت انسان از انعکاس در آینه هایی 
که گاهی هم دارای اعوجاج هستند؛ به این ترتیب 
بازدیدکننده با احساسات انسانی ارتباط برقرار می 

کند.
نیز  او به هماهنگی میان خطوط و احساسات 
اشاره کرد و گفت: اگر چهره به حالت خشن باشد، 
به خود خواهد گرفت.  نیز حالت خشن  خطوط 

خطوط با حالت چهره ها هماهنگ شدند.
سعیدی به تاریخی خوشنویسی نیز اشاره کرد 
و گفت: از قرن هشتم، زمان سلجوقیان تا قرن 
به تصاویر  را  چهاردهم، هنرمندان، خوشنویسی 
تبدیل کردند. من در ۲۵ سال گذشته به خلق آثار 
در طراحی گرافیک و هنر مشغول بودم و خطوط را 
به تصاویر تبدیل کردم؛ در آثارم در طراحی گرافیک 

خطوط در قالب سوژه به تصاویر مرتبط شدند.
او با اشاره به تبدیل خطوط به مفاهیم در آرت 
ورک ها نیز گفت: حالا این خطوط نیز به نوعی 

دیگر به مفاهیم و تصاویر تبدیل شدند.
هنر  در  قرینگی  کارگیری  به  هنرمند  این 
و  شد  یادآورد  را  کنون  تا  دیرباز  از  خوشنویسی 
گفت: سعی بر این بوده است که انعکاس مفهوم 
دیگری به جز قرینگی را نیز منتقل کند. این آینه ها 
به گونه ای نصب شده که هم قرینه است و هم 
قرینه نیست، به طوری که گاه اگر اثر با قطعی 
کوچک کار شده، در مقابل آینه ای با اندازه دو برابر 
به کار رفته است. شیوه به کارگیری آینه ها قرینگی 

و در عین حال بی قرینگی را ایجاد کرده است.
حالت های  آثار  این  در  داد:  توضیح  سعیدی 
متفاوتی دیده می شود و شاید بتوان آن را یک 

سنت شکنی محسوب کرد.
این هنرمند گفت: این آثار بی  برنامه ریزی قبلی 
خلق شدند. یک بار انجام شده است؛ ادیت نداشته 
و هر آنچه که از دل بیرون آمده نقش بسته است.
او در میان سخنان خود از به کارگیری رنگ های 
سفید و سیاه و ایجاد یک کنتراست رنگی نیز یاد 
و سفید  آثار سیاه  آن گفت: همه  درباره  و  کرد 
اهمیت  بر  تاکید  دلیل  به  ویژگی  این  و  هستند 
موضوع استفاده شده است. در این شرایط می توان 
چهره های ایجاد شده در آینه ها را زودتر کشف کرد 
و به این ترتیب است که مخاطب عام نیز با سرعت 

بیشتری به برقراری ارتباط با اثر خواهد رسید.
آثار در موزه  این  نمایش  به  پایان  سعیدی در 
شارجه نیز اشاره کرد و گفت: از سوم اکتبر ـ 1۲ 
مهرماه ـ این آثار به مدت سه ماه در موزه شارجه 
به نمایش گذاشته می شود که بخشی از دو سالانه 
امارات  کشور  و  است  خوشنویسی  المللی  بین 
متحده ی عربی برگزار کننده آن است. این آثار در 

بخش نگاه مدرن به نمایش گذاشته خواهند شد.

آگهی موضوع ماده سه قانون و ماده ۱۳ آئین نامه 
قانون تعین و تکلیف وضعیت ثبتی

 -  ۲۷۴۵ شــماره  رای  برابــر  رســمی  ســند  فاقــد  ســاختمانهای  و  اراضــی  و 
ــی و  ــت ثبت ــف وضعی ــن تکلی ــون تعی ــوع قان ــات موض ــادره هی ۱۴۰۳/۰۵/۰۳ ص
ــتان  ــی شهرس ــد ثبت ــتقر در واح ــمی مس ــند رس ــد س ــاختمانهای فاق ــی و س اراض
ماکــو تصــرف مالکانــه و بلامعــارض متقاضیــان محــرز گردیــده اســت، لــذا 
مشــخصات متقاضــی و ملــک مــورد تقاضــا بــه شــرح زیــر بــه منظــور اطــلاع عمــوم 
در دو نوبــت بــه فاصلــه ۱۵ روز آگهــی میشــود در صورتیکــه اشــخاص نســبت بــه 
ــخ  ــد از تاری ــند میتوانن ــته باش ــی داش ــان اعتراض ــت متقاضی ــند مالکی ــدور س ص
ــت اســناد  ــه اداره ثب ــراض خــود را ب ــاه اعت ــدت دو م ــه م ــی ب ــن آگه انتشــار اولی
ــاه از  ــدت یکم ــرف م ــید ظ ــذ رس ــس از اخ ــلیم و پ ــتان ماکوتس ــلاک شهرس و ام
ــد. ــم نماین ــی تقدی ــه مرجــع قضای ــراض دادخواســت خــود را ب ــخ تســلیم ،اعت تاری
۱- آقــای محــرم زینــال زاده بــه شناســنامه شــماره ۱۲۷۸ کد ملــی ۲۸۳۰۳۵۸۸۶۴ 
ــه مســاحت  ــد همــت در ششــدانگ یکقطعــه زمیــن مزروعــی ب صــادره ماکــو فرزن
ــی  ــان غرب ــع در آذربایج ــی واق ــی از اصل ــماره ۹۹۴ فرع ــع بش ــر مرب ۲۷۲۴/۹۹ مت
ــه  ــور - کلاس ــی پ ــی ول ــی عل ــق زراع ــو از نس ــک ماک ــت مل ــوزه ثب ــش ح بخ

–۱۴۰۳-۱۲۴۳  شناســه : ۱۷۷۱۸۰۸
تاریــخ انتشــار نوبــت اول ۱۴۰۳/۰۵/۳۱در روزنامــه محلــی و روز نامــه رســمی تــارخ انتشــار 

نوبــت دوم ۱۴۰۳/۰۶/۱۷ روزنامــه محلــی و روزنامــه رســمی
بهنام تارویردی زاده - رئیس اداره ثبت شهرستان ماکو
از طرف اسماعیلی    4۳92

آگهی موضوع ماده سه قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون 
تعین و تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی
ــف  ــن تکلی ــون تعی ــات موضــوع قان ــر رای شــماره ۲۷۴۳ - ۱۴۰۳/۰۵/۰۳صــادره هی براب
ــد ســند رســمی مســتقر در واحــد ثبتــی  وضعیــت ثبتــی و اراضــی و ســاختمانهای فاق
ــذا  ــده اســت ل ــرز گردی ــان مح ــارض متقاضی ــه و بلامع ــو تصــرف مالکان ــتان ماک شهرس
مشــخصات متقاضــی و ملــک مــورد تقاضــا بــه شــرح زیــر بــه منظــور اطــلاع عمــوم در 
دونوبــت بــه فاصلــه ۱۵ روز آگهــی میشــود در صورتیکــه اشــخاص نســبت بــه صدور ســند 
مالکیــت متقاضیــان اعتراضــی داشــته باشــند میتواننــد از تاریــخ انتشــار اولیــن آگهــی بــه 
مــدت دو مــاه اعتــراض خــود را بــه اداره ثبــت اســناد و امــلاک شهرســتان ماکوتســلیم و 
پــس از اخــذ رســید ظــرف مــدت یکمــاه از تاریــخ تســلیم ،اعتــراض دادخواســت خــود را 

بــه مرجــع قضایــی تقدیــم نماینــد. 
۱ - آقــای شــروان اخدروتیــن بــه شناســنامه شــماره ۰ کــد ملــی ۲۸۲۰۶۶۲۵۸۷ صــادره 
ماکــو فرزنــد اســماعیل در ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی بــه مســاحت ۸۵۳/۸۳ 
متــر مربــع بشــماره ۹۷۷- فرعــی از ۱۳ اصلــی واقــع در آذربایجــان غربــی بخــش حــوزه 

ثبــت ملــک ماکــو از نســق زراعــی درویــش آگوشــیده کلاســه – ۱۴۰۳-۱۰۸۳
شناسه : ۱۷۹۶۶۴۴  

تاریــخ انتشــار نوبــت اول ۱۴۰۳/۰۵/۳۱در روزنامــه محلــی و روز نامــه رســمی تــارخ انتشــار 
نوبــت دوم ۱۴۰۳/۰۶/۱۷ روزنامــه محلــی و روزنامــه رســمی

بهنام تارویردی زاده - رئیس اداره ثبت شهرستان ماکو
از طرف اسماعیلی     4۳96

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

ــون تعییــن تکلیــف وضعیــت ثبتــی اراضــی و  ــر رای شــماره ۱۷۶۲ ۱۳۰۳۶۰۳۱۸۰۱۸۰۰ - ۱۴۰۳.۰۳.۳۰ هیــات موضــوع قان براب
ســاختمانهای فاقــد ســند رســمی مســتقر در واحــد ثبتــی حــوزه ثبــت ملــک ســنگر تصرفــات مالکانــه بلامعــارض متقاضــی ســجاد 
دهقانــی فرزنــد صــادق بشــماره ملــی ۱۹۷۱۶۶۲۱۷۸۷ در ششــدانگ یــک بــاب خانــه و محوطــه بــه مســاحت ۲۷۸.۳۹ متــر مربــع 
ــرای آن پــلاک شــماره ۳۵۲ فرعــی در نظــر  مفــروز از پــلاک ۲۳ فرعــی از ۱۷ اصلــی واقــع در بنکــده بخــش ۱۲ ،گیــلان کــه ب
گرفتــه شــده خریــداری از مالــک رســمی حســن اکبــری محــرز گردیــده اســت لــذا بــه منظــور اطــلاع عمــوم مراتــب در دو نوبــت 
بــه فاصلــه ۱۵ روز آگهــی میشــود در صورتــی کــه اشــخاص نســبت بــه صــدور ســند مالکیــت متقاضــی اعتراضــی داشــته باشــند 
میتواننــد از تاریــخ انتشــار اولیــن آگهــی بــه مــدت دو مــاه اعتــراض خــود را بــه ایــن اداره تســلیم و پــس از اخــذ ،رســید ظــرف مدت 
یــک مــاه از تاریــخ تســلیم ،اعتــراض دادخواســت خــود را بــه مراجــع قضایــی تقدیــم نمــوده و گواهــی مربوطــه را بــه ایــن اداره ارائــه 
نماینــد بدیهــی اســت در صــورت انقضــای مــدت مذکــور و عــدم وصــول اعتــراض طبــق مقــررات ســند مالکیــت صــادر خواهد شــد.

م الف ۱۴۶۴ تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۳.۵.۳۱ تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۳.۶.۱۷
عباس سجادی نیا رئیس ثبت اسناد و املاك 44۱2

آگهی موضوع ماده سه قانون و ماده ۱۳ آئین نامه 
قانون تعین و تکلیف وضعیت ثبتی

 -  ۲۷۴۵ شــماره  رای  برابــر  رســمی  ســند  فاقــد  ســاختمانهای  و  اراضــی  و 
ــی و  ــت ثبت ــف وضعی ــن تکلی ــون تعی ــوع قان ــات موض ــادره هی ۱۴۰۳/۰۵/۰۳ ص
ــتان  ــی شهرس ــد ثبت ــتقر در واح ــمی مس ــند رس ــد س ــاختمانهای فاق ــی و س اراض
ماکــو تصــرف مالکانــه و بلامعــارض متقاضیــان محــرز گردیــده اســت، لــذا 
مشــخصات متقاضــی و ملــک مــورد تقاضــا بــه شــرح زیــر بــه منظــور اطــلاع عمــوم 
در دو نوبــت بــه فاصلــه ۱۵ روز آگهــی میشــود در صورتیکــه اشــخاص نســبت بــه 
ــخ  ــد از تاری ــند میتوانن ــته باش ــی داش ــان اعتراض ــت متقاضی ــند مالکی ــدور س ص
ــت اســناد  ــه اداره ثب ــراض خــود را ب ــاه اعت ــدت دو م ــه م ــی ب ــن آگه انتشــار اولی
ــاه از  ــدت یکم ــرف م ــید ظ ــذ رس ــس از اخ ــلیم و پ ــتان ماکوتس ــلاک شهرس و ام
ــد. ــم نماین ــی تقدی ــه مرجــع قضای ــراض دادخواســت خــود را ب ــخ تســلیم ،اعت تاری
۱- آقــای محــرم زینــال زاده بــه شناســنامه شــماره ۱۲۷۸ کد ملــی ۲۸۳۰۳۵۸۸۶۴ 
ــه مســاحت  ــد همــت در ششــدانگ یکقطعــه زمیــن مزروعــی ب صــادره ماکــو فرزن
ــی  ــان غرب ــع در آذربایج ــی واق ــی از اصل ــماره ۹۹۴ فرع ــع بش ــر مرب ۲۷۲۴/۹۹ مت
ــه  ــور - کلاس ــی پ ــی ول ــی عل ــق زراع ــو از نس ــک ماک ــت مل ــوزه ثب ــش ح بخ

–۱۴۰۳-۱۲۴۳  شناســه : ۱۷۷۱۸۰۸
تاریــخ انتشــار نوبــت اول ۱۴۰۳/۰۵/۳۱در روزنامــه محلــی و روز نامــه رســمی تــارخ انتشــار 

نوبــت دوم ۱۴۰۳/۰۶/۱۷ روزنامــه محلــی و روزنامــه رســمی
بهنام تارویردی زاده - رئیس اداره ثبت شهرستان ماکو
از طرف اسماعیلی    4۳92

آگهی موضوع ماده سه قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون 
تعین و تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی
ــف  ــن تکلی ــون تعی ــات موضــوع قان ــر رای شــماره ۲۷۴۳ - ۱۴۰۳/۰۵/۰۳صــادره هی براب
ــد ســند رســمی مســتقر در واحــد ثبتــی  وضعیــت ثبتــی و اراضــی و ســاختمانهای فاق
ــذا  ــده اســت ل ــرز گردی ــان مح ــارض متقاضی ــه و بلامع ــو تصــرف مالکان ــتان ماک شهرس
مشــخصات متقاضــی و ملــک مــورد تقاضــا بــه شــرح زیــر بــه منظــور اطــلاع عمــوم در 
دونوبــت بــه فاصلــه ۱۵ روز آگهــی میشــود در صورتیکــه اشــخاص نســبت بــه صدور ســند 
مالکیــت متقاضیــان اعتراضــی داشــته باشــند میتواننــد از تاریــخ انتشــار اولیــن آگهــی بــه 
مــدت دو مــاه اعتــراض خــود را بــه اداره ثبــت اســناد و امــلاک شهرســتان ماکوتســلیم و 
پــس از اخــذ رســید ظــرف مــدت یکمــاه از تاریــخ تســلیم ،اعتــراض دادخواســت خــود را 

بــه مرجــع قضایــی تقدیــم نماینــد. 
۱ - آقــای شــروان اخدروتیــن بــه شناســنامه شــماره ۰ کــد ملــی ۲۸۲۰۶۶۲۵۸۷ صــادره 
ماکــو فرزنــد اســماعیل در ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی بــه مســاحت ۸۵۳/۸۳ 
متــر مربــع بشــماره ۹۷۷- فرعــی از ۱۳ اصلــی واقــع در آذربایجــان غربــی بخــش حــوزه 

ثبــت ملــک ماکــو از نســق زراعــی درویــش آگوشــیده کلاســه – ۱۴۰۳-۱۰۸۳
شناسه : ۱۷۹۶۶۴۴  

تاریــخ انتشــار نوبــت اول ۱۴۰۳/۰۵/۳۱در روزنامــه محلــی و روز نامــه رســمی تــارخ انتشــار 
نوبــت دوم ۱۴۰۳/۰۶/۱۷ روزنامــه محلــی و روزنامــه رســمی

بهنام تارویردی زاده - رئیس اداره ثبت شهرستان ماکو
از طرف اسماعیلی     4۳96

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

ــون تعییــن تکلیــف وضعیــت ثبتــی اراضــی و  ــر رای شــماره ۱۷۶۲ ۱۳۰۳۶۰۳۱۸۰۱۸۰۰ - ۱۴۰۳.۰۳.۳۰ هیــات موضــوع قان براب
ســاختمانهای فاقــد ســند رســمی مســتقر در واحــد ثبتــی حــوزه ثبــت ملــک ســنگر تصرفــات مالکانــه بلامعــارض متقاضــی ســجاد 
دهقانــی فرزنــد صــادق بشــماره ملــی ۱۹۷۱۶۶۲۱۷۸۷ در ششــدانگ یــک بــاب خانــه و محوطــه بــه مســاحت ۲۷۸.۳۹ متــر مربــع 
ــرای آن پــلاک شــماره ۳۵۲ فرعــی در نظــر  مفــروز از پــلاک ۲۳ فرعــی از ۱۷ اصلــی واقــع در بنکــده بخــش ۱۲ ،گیــلان کــه ب
گرفتــه شــده خریــداری از مالــک رســمی حســن اکبــری محــرز گردیــده اســت لــذا بــه منظــور اطــلاع عمــوم مراتــب در دو نوبــت 
بــه فاصلــه ۱۵ روز آگهــی میشــود در صورتــی کــه اشــخاص نســبت بــه صــدور ســند مالکیــت متقاضــی اعتراضــی داشــته باشــند 
میتواننــد از تاریــخ انتشــار اولیــن آگهــی بــه مــدت دو مــاه اعتــراض خــود را بــه ایــن اداره تســلیم و پــس از اخــذ ،رســید ظــرف مدت 
یــک مــاه از تاریــخ تســلیم ،اعتــراض دادخواســت خــود را بــه مراجــع قضایــی تقدیــم نمــوده و گواهــی مربوطــه را بــه ایــن اداره ارائــه 
نماینــد بدیهــی اســت در صــورت انقضــای مــدت مذکــور و عــدم وصــول اعتــراض طبــق مقــررات ســند مالکیــت صــادر خواهد شــد.

م الف ۱۴۶۴ تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۳.۵.۳۱ تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۳.۶.۱۷
عباس سجادی نیا رئیس ثبت اسناد و املاك 44۱2

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمانشاه
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک کرمانشاه ناحیه یک

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمان های فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 

و ساختمان های فاقد سند رسمی
 برابر رای شماره  140360316001002466مورخ 1403/03/10هیات اول/ دوم موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک کرمانشاه ناحیه یک تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم طهمینه رهنما 
کالیانی فرزند محبعلی بشماره شناسنامه 1029به شماره ملی 3253052117 صادره از کرمانشاه 
مبنی بر صدور سند مالکیت نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به آدرس کرمانشاه 
بخش بیلوار روستای رزین به مساحت 11874/20 متر مربع پلاک شماره فرعی از 325 اصلی 
واقع در بخش یک حومه کرمانشاه خریداری از مالک رسمی مشاعی آقای احمد همتی به 
صورت مع الواسطه به متقاضی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند .بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 2273/م الف/12
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/06/17       تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/07/02 

سجاد مویدی -  رئیس ثبت اسناد واملاک

با حضور تاد فیلیپس
»جوکر ۲« در ونیز دیده شد

لیدی گاگا و خواکین فینیکس با حضور در اولین نمایش جهانی »جوکر 
۲« در جشنواره فیلم ونیز با تشویق 11 دقیقه ای مواجه شدند.

به گزارش مهر به نقل از ورایتی، لیدی گاگا و خواکین فینیکس برای اولین 
نمایش جهانی ادامه موزیکال »جوکر« ساخته تاد فیلیپس با عنوان »جوکر: 
جنون مشترک« شب پیش )چهارشنبه شب( تشویق ایستاده 11 دقیقه ای 

حضار جشنواره فیلم ونیز را دریافت کردند.
این تحسین برای فینیکس زیاد بود و او پس از 9 دقیقه کف زدن حضار 
سالن سینما را ترک کرد. »جنون مشترک« دنباله فیلم »جوکر« فیلیپس 

در سال ۲۰19 است که همان سال در ونیز به نمایش درآمد و برنده شیر 
طلایی جشنواره شد. آن فیلم در نهایت ششمین فیلم پرفروش سال شد و 
11 نامزدی اسکار از جمله بهترین فیلم را دریافت کرد و نام خود را به عنوان 
اولین فیلم کمیک دی سی که چنین جایگاهی یافت در تاریخ ثبت کرد. 
»جوکر« جایزه اسکار بهترین بازیگر مرد را برای فینیکس و موسیقی اصلی 

را برای هیلدور گوئنادوتیر از آن خود کرد.
ماجراهای »جنون مشترک« ۲ سال پس از وقایع »جوکر« اتفاق می افتد 
و افزوده شدن لیدی گاگا به بازیگران و عنصر موسیقی، جذابیت جدیدی 

به آن  بخشیده است. در این فیلم آرتور فلک که به عنوان یک بیمار در 
بیمارستان دولتی آرکام بستری است، عاشق موسیقی درمانگر خود لی 
)گاگا( می شود. در حالی که این ۲ با توهمات مشترکشان جنون موسیقایی 
را تجربه می کنند، پیروان آرتور هم جنبشی را برای رهایی او آغاز می کنند. 
لیدی گاگا سال ۲۰18 با فیلم »ستاره ای متولد شده« ساخته بردلی کوپر در 
جشنواره فیلم ونیز حضور داشت و با تشویق ایستاده 8 دقیقه ای مواجه 
شد.در »جوکر ۲« برندان گلیسون، کاترین کینر و زازی بیتز نیز ایفای نقش 

کرده اند و فیلم قرار است از ۴ اکتبر اکران خود را شروع کند.


